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– Barnevernet blir brukt som brekkstang

Øystein Helmikstøl
journalist i Psykologtidsskriftet

– Statsminister Erna Solberg bruker barnevernet som brekkstang og påskudd for å
gjennomføre tidenes største kommunereform.
DET MENER TRYGVE SLAGSVOLD VEDUM, leder i Senterpartiet, partiet med 92 ordførere før

årets kommunevalg.

Vedum mener at det viktigste er å øke bevilgningene til kommunene.

Venstre-leder Trine Skei Grande svarer med kommunesammenslåing på spørsmål om hvordan få

et bedre kommunalt barnevern.

– Barnevern og det å få til en god primærtjeneste for psykologer er gode argumenter for å få til

kommunesammenslåinger. Da får vi bedre fagmiljøer, sa Skei Grande til Psykologtidsskri0et etter

partilederdebatten i Arendal som startet valgkampen.

Trygve Slagsvold Vedum er uenig.

– Det er ikke faglig belegg for å si at barnevernet i små kommuner er dårligere enn i de store,

mener Vedum, som viser til evalueringer av barnevernet blant annet utført av selskapet Deloitte i 2012.

Det er kommunalminister Jan Tore Sanner (H) som har ansvaret for kommunereformen. Han

kommenterer Sp-lederens uttalelser til Psykologtidsskri0et slik:

– Undersøkelser viser at mange barnevernsarbeidere i de minste kommunene opplever det som

en stor belastning å være alene om vanskelige saker, og ønsker seg et større fagmiljø å støtte seg på. Det

er helt klart at enkelte fagmiljøer i små kommuner er for sårbare i dag.

Sps Vedum mener at øremerkede midler er nøkkelen.

– Det sto Audun Lysbakken i spissen for i sin tid, og det ga en e8ekt i det kommunale

barnevernet.

– Hva er det største problemet i barnevernet, etter din mening?

– At vi ikke har nok fagfolk, det gjør at folk ikke klarer å stå i stillingene lenge. Det er en tø8

førstelinjejobb.

Vedum er oppgitt over det han mener er en for lettvint debatt om barnevernet.

– Mange uttaler seg ut fra fordommer, ikke ut fra fakta.

– Hvordan vil du karakterisere barnevernet i Norge?

– I barnevernet jobber det solide fagfolk. Veksten i barnevernet har vært voldsom de siste årene,

det er en bekymringsfull utvikling. De som står i førstelinjen, må ha nok fagfolk å spille på lag med. Jeg

har stor respekt for dem som jobber i barnevernet, de må ha et utrolig stort arbeidspress når vi ser på

statistikken om dette.

Hvis det er barnevernet som er problemet, må Erna Solberg og hennes regjering tilføre ressurser

nettopp til barnevernet, mener Vedum, som ikke får gehør fra kommunalministeren.

– Kommunereformen er en velferdsreform. Sterke fagmiljøer er viktig for å sikre likeverdige

tjenester i hele landet. Vi vil at kommunen skal være mer for dem som trenger det aller mest, skriver

Jan Tore Sanner ifølge en e-post til Psykologtidsskri0et.
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– Må ha folk

På valgkampåpningen under Arendalsuka snakket Psykologtidsskri0et med SV-leder Audun

Lysbakken, som også har erfaring som barneminister i den rødgrønne regjeringen.

– Hvordan kan kommunalt barnevern bli bedre?

– Den store utfordringen de siste årene har vært å ska8e nok folk til det kommunale barnevernet.

Det var vår hovedprioritering da vi satt i regjering. Da Inga Marte <orkildsen var barneminister, økte

vi med tusen nye stillinger i barnevernet, sier Lysbakken.

Den satsingen er ifølge SV-lederen stoppet opp.

– Det barnevernlø0et som ble satt i gang, burde denne regjeringen ha fullført, sier Audun

Lysbakken.
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